

PTA2527-11

<u>2025 Music Marathon @ HKBUAS - "LEGACY IN HARMONY"</u> <u>2025 音樂馬拉松@HKBUAS - 「和諧・傳承」</u>

Since the founding of A-School, one of our mission statements has always been to support students' whole-person development and empower them to be artistically and creatively minded. The students' growth and achievements in recent years clearly reflect the school's dedication to nurturing talent. These accomplishments are made possible not only by the students' hard work but also by the unwavering parental support.

自創校以來,A-School 一直秉持「全人為本學子為先」的教學理念,致力培育學生的表演藝術才能及創造力。從近年學生的發展及各項成就可見,學校的辦學成果有目共睹,而這些佳績亦有賴學生的努力與家長的支持。

With our school's mission statement in mind — fostering whole-person development and cultivating artistic and cultural literacy — the "Music Marathon @ HKBUAS" has become a cherished annual Christmas tradition since 2021. This year's concert, once again organised by the Music Department, will continue to feature creative contributions from renowned musician Mr. Carl Wong and acclaimed director Mr. Fire Lee. Since September, students and class teachers have been passionately preparing for the performance. Each class will present two songs on stage, aiming to deliver a heartfelt and unforgettable musical experience for all.

秉持學校的辦學理念,以達致全人發展,並培育學生的藝術、文化素養,A-School 自 2021 年起舉辦的「音樂馬拉松@HKBUAS」已成為聖誕節的年度盛事。今年的音樂會繼續由音樂部籌劃,並再次邀得著名音樂人王雙駿先生及著名導演火火先生參與,為演出注入創意元素。學生與班主任自 9 月起已積極投入準備是次演出,每班將於台上表演兩首曲目,務求為觀眾及同學帶來一場難以忘懷及精彩的音樂盛宴。

As we celebrate A-School's 20th anniversary and mark the fifth year of the "Music Marathon", this year's theme — "Legacy in Harmony" — invites students to honour the blessings passed down through generations, unite in joyful celebration, and praise the birth of Jesus. In this student-led concert, students will not only appreciate music from the audience's perspective but also experience its transformative power through their own performances — continuing a legacy of harmony and creativity.

適逢 A-School 創校二十周年,亦是「音樂馬拉松」舉辦的第五年,今年的主題為 ——「和諧·傳承」。同學將透過音樂,細數恩典,凝聚彼此,喜樂共融,並歌頌耶穌的誕生。在這場由學生主演的音樂會中,學生不僅以觀眾的角度欣賞音樂,更可透過親身演出,體驗音樂的魅力,延續創意與和諧的美好傳承。

Revenue from ticket and souvenir sales will be used to cover the costs of staging and performances. The remaining balance will be reserved to subsidize ticket fees for families under the Fee Remission Scheme[#].

門票及紀念品的收入將用於支付舞台及表演的相關開支。餘額將預留作資助已成功申請學費減免計劃家庭的 門票費用[#]。

*Students under the Fee Remission Scheme may apply for up to two free tickets (non-transferable) for their performance session(s). For details, please contact our school office staff, Ms. Chan, at 2637 2277 during office hours.

#已成功申請學費減免計劃的學生可申請最多兩張所屬場次的免費門票(門票不得轉讓)。如欲查詢詳情,請 於辦公時間致電 2637 2277 與校務處職員陳小姐聯絡。

Web: www.hkbuaspta.org.hk Email: info@hkbuaspta.org.hk



Parents will have the opportunity to enjoy our students' fabulous performances by attending the events in person. Details of the events are listed below:

我們誠邀家長親身到場支持子女,有關活動詳情如下:

A. Performance Information 表演詳情

Name of Activity 活動名稱	2025 Music Marathon @ HKBUAS—"Legacy in Harmony" 2025 音樂馬拉松@HKBUAS—「和諧・傳承」			
Date 日期	Thursday, 18 December 2025 2025 年 12 月 18 日(星期 四)	Venue 地點	School Hall / Sports Ground 學校禮堂 / 運動場	
Sessions Arrangement 場次安排	Performers 演出者	Performing Time 演出時間	Assembly Time of Performers 演出者 集合時間	Dismissal Time of Performers 演出者 解散時間
1 st Session 第一場	Grade 3 and Grade 4 三年級及四年級	9:30 a.m 11:15 a.m. 上午 9 時 30 分至 上午 11 時 15 分	9:00 a.m. 上午 9 時正	11:30 a.m. 上午 11 時 30 分
2 nd Session 第二場	Grade 1 and Grade 5 一年級及五年級	1:30 p.m 3:15 p.m. 下午 1 時 30 分至 下午 3 時 15 分	1:00 p.m. 下午 1 時正	3:30 p.m. 下午 3 時 30 分
3 rd Session 第三場	Grade 2 and Grade 6 二年級及六年級	4:15 p.m 6:00 p.m. 下午 4 時 15 分至 下午 6 時正	3:45 p.m. 下午 3 時 45 分	6:15 p.m. 下午 6 時 15 分

Web: www.hkbuaspta.org.hk Email: info@hkbuaspta.org.hk



香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學家長教師會 HKBUAS Wong Kam Fai Secondary and Primary School **Parent-Teacher Association**



Description 活動簡介	The Music Marathon @ HKBUAS - "LEGACY IN HARMONY" is a musical gala where each class has the opportunity to perform songs of their choice alongside their class teachers for their beloved parents and family members. 音樂馬拉松@HKBUAS—「和諧·傳承」是一場音樂慶典,每班的學生均可與班主任一起在台上表演自選歌曲,以獻給他們親愛的父母及家人。
Students Assembly/ Dismissal Point 學生集合及 解散地點	Student's Homeroom 學生的課室
Dismissal Arrangement 接送安排	NO school bus service will be provided 當天不提供校車服務 Parents have to pick up students by themselves or allow students with the "Self-go" card to go home alone. 家長須自行安排接回子女 或 持有「自行放學證」的學生可自行放學回家。
Ticketing and Souvenir Ordering 訂購門票及 紀念品	Please submit your order through the following Google Form <u>on or before Sunday, 16 November 2025</u> : 請於 <u>2025 年 11 月 16 日(星期日)或之前</u> 透過以下 Google 表格進行訂購: https://docs.google.com/forms/d/1tSpdo65wBUsp7RkYU9BSljJg0kuw0Su2tk2PeLwaJM0/edit?ts=69081f72

Web: www.hkbuaspta.org.hk Email: info@hkbuaspta.org.hk



- 1. All students are strongly encouraged to participate in the performance to showcase class spirit and enjoy the concert session with their classmates and class teachers. 學校鼓勵全體學生參與表演,以建立班級團隊精神及與同學一起欣賞在同一場次中其他班級的表演。
- 2. <u>Thursday, 18 December, is a school day</u>, and <u>ALL</u> students <u>must</u> attend school. If a student is sick or absent for particular reasons, <u>please follow the normal procedure to apply for leave</u>.

12月18日(星期四)是學校上課日,所有學生 <u>必須</u> 出席。如因生病或其他原因 缺席,須按平日程序請假。

3. Students performing in the session <u>do not need</u> to buy the tickets. They will enjoy the show from other classes with their class teacher. 於同一場次表演的學生<u>不用</u>購買該場次的門票。他們將與班主任一同觀賞其他班別的表演。

Remarks 備註

4. If parents and students would like to enjoy other concert sessions, please **<u>purchase tickets</u> <u>for the other sessions</u>** to gain entry and enjoy the show.

家長及學生如欲觀賞另一場次的音樂會,請購買另一場次的門票進場。

- 5. Students **should** bring drinking water and a snack. 學生 **須** 自備飲用水及輕便小食。
- 6. If there are occasional drizzling rains that morning, the activity will be held as scheduled. However, if a Tropical Cyclone Warning Signal No.8 or above, or a Red or Black Rainstorm Warning is issued three hours before the activity, it will be rescheduled, and the new date will be announced with further notice.

如遇天雨,活動將照常舉行。若於活動前 3 小時,天文台宣布懸掛八號或以上熱帶氣旋警告信號、發出紅色或黑色暴雨警告,活動將會改期,日期將另行通知。

Web: <u>www.hkbuaspta.org.hk</u> Email: <u>info@hkbuaspta.org.hk</u>



B. Ticketing and Souvenir Information 門票及紀念品詳情

Please place your order by using the elearn account to submit the following Google Form: 請使用 elearn 帳戶登入並填寫以下 Google 表格進行訂購:

 $\underline{https://docs.google.com/forms/d/1tSpdo65wBUsp7RkYU9BSljJg0kuw0Su2tk2PeLwaJM0/edit?ts=69081f72}$

Family Package 家庭門票 套裝	Includes 內容包括	Number of Sessions 觀賞場次數量	Price 價錢 (Admits a maximum of 3 family members) (最多3位家庭成員進場)
A	 Three tickets for one session ** -場三張音樂馬拉松門票 ** PERCCI and Friends Acrylic Keychain Mystery Box <u>Set</u> (a set of 4 designs) PERCCI and Friends 壓克力鎖匙和盲盒系列<u>一套</u> (一套四款) 	Any <u>ONE</u> session 任何 <u>一</u> 場	\$730
В	 Three tickets for two sessions ** 雨場各三張音樂馬拉松門票 ** One session fast pass *	Any <u>TWO</u> sessions (Different sessions) 任何 <u>兩</u> 場 (不同場次)	\$1,200 (with <u>ONE</u> Session Fast Pass*) (連同 <u></u> 場快速進場證*) (No fast pass arrangement for 1st Session) (第一場不設快速進場安排)
C	 Three tickets for each session ** 每場三張音樂馬拉松門票 ** Two sessions fast pass * 雨場快速進場證 * PERCCI and Friends Acrylic Keychain Mystery Box <u>Set</u> (a set of 4 designs) PERCCI and Friends 壓克力鎖匙扣盲盒系列<u>一套</u> (一套四款) 	ALL sessions (Different sessions) <u>所有</u> 場次 (不同場次)	\$1,600 (with <u>TWO</u> Sessions Fast Pass*) (連同 <u>兩</u> 場快速進場證*) (2nd Session & 3rd Session) (第二場及第三場)

Web: www.hkbuaspta.org.hk Email: info@hkbuaspta.org.hk



香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學家長教師會 HKBUAS Wong Kam Fai Secondary and Primary School **Parent-Teacher Association**



(2nd Session & 3rd Session)

(第二場及第三場)

Individual Ticket 單購門票	Number of Sessions 觀賞場次數量	Price 價錢
	Any <u>ONE</u> session 任何一場	\$200
1 Music Marathon Ticket [#] 一張音樂馬拉松門票 [#]	Any <u>TWO</u> sessions (Different sessions) 任何 <u>兩</u> 場 (不同場次)	\$360 (with <u>ONE</u> Session Fast Pass*) (連同 <u></u> 場快速進場證*) (No fast pass arrangement for 1st Session) (第一場不設快速進場安排)
	<u>ALL</u> sessions (Different Sessions) <u>所有</u> 場次	\$500 (with <u>TWO</u> Sessions Fast Pass*) (連同 兩 場快速進場證*)

(不同場次)



Souvenir	Price
紀念品	售價
PERCCI and Friends Acrylic Keychain Mystery Box (a set of 4 designs) PERCCI and Friends 壓克力鎖匙扣盲盒系列 (一套四款)	每個 \$45 each 每套(一套 4 款) \$160 a set of 4 designs

Web: www.hkbuaspta.org.hk
Email: info@hkbuaspta.org.hk



Remarks 備註:

- ** Sharing of family packages between families is prohibited. 家庭門票套裝只限同一家庭成員使用。
- * Fast Passes will allow ticket holders to enter closer to the front. 快速進場證可讓持票者在較前位置入場。
- # Parents can purchase tickets according to their needs. 家長可按需要購買門票數量。
- 1. Each attendee will receive a souvenir from the Music Marathon 2025 每名入場人士均可獲贈音樂馬拉松 2025 神秘紀念品一份。
- 2. Due to the limited number of tickets, if the number of participants is more than we can accommodate, random selection will be applied.

由於門票數量有限,如參加人數超額,將以抽籤決定。

付款編號: 及付款日期:

3.	Payment: PPS		
	Telephone No.: 18033 or Online Payment: www.ppshk.com Merchant Code: 6629		
	Payment Number:	and Date of Payment:	
	付款方法:繳費靈(PPS)		
	電話致電:18033或網上繳費服務	:www.ppshk.com 商戶編號:6629	

Details of the PPS system:

繳費靈詳情如下:

PPS Merchant Name 商戶編號 : 6629

PPS Merchant Code 商戶名稱 : HKBUAS Wong Kam Fai Secondary and Primary School PTA

(香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學家長教師會)

Account Number 帳戶編號 : 8-digit Student ID Number

(八位數字之學生編號)

Web: <u>www.hkbuaspta.org.hk</u> Email: <u>info@hkbuaspta.org.hk</u>



<u>Please sign and reply via eNotice on or before Sunday, 16 November 2025</u>. If you have any questions, please contact our school office at 2637 2277 during office hours.

請於 2025 年 11 月 16 日 (星期日) 或之前以 eNotice 回覆。如有任何查詢,請在辦公時間致電 2637 2277 與校務處職員聯絡。

17th Parent-Teacher Association 第十七屆家長教師會 謹啓 7th November 2025 2025 年 11 月 7 日

☐ Reply Sl	ip 回條 PTA2527-11 □
	ber 2025. Parents are not required to return this reply slip.) こ前以 eNotice 回覆,無須交回此回條。)
· ·	Marathon @ HKBUAS – "Legacy in Harmony" and that school
-	ill place my ticket and souvenir order via Google Form on or
before 16 November 2025.	
(https://docs.google.com/forms/d/1tSpdo65wBUsp	o7RkYU9BSljJg0kuw0Su2tk2PeLwaJM0/edit?ts=69081f72)
11月16日或以前透過 Google 表格進行門票及	諧·傳承」的安排及當天不設校車服務。本人會於 <u>2025 年</u> 紀念品訂購。 <u>57RkYU9BSljJg0kuw0Su2tk2PeLwaJM0/edit?ts=69081f72</u>)
Student of G:	Parent's Name :
Class No. :	Parent's Signature :
Parent's Contact No.:	Date :

Web: www.hkbuaspta.org.hk Email: info@hkbuaspta.org.hk